











路客山东之旅

青岛 QINGDAO

威海 WEIHAI

烟台 YANTAI

蓬莱 PENGLAI

潍坊 WEIFANG

淄博 ZIBO

泰安TAI'AN

曲阜QIFU

章丘 ZHANGQIU

济南JINAN

The Most Beautiful Journey Of Shandong

- · 全程无进购物站 NO SHOPPING
- 有车购 IN-COACH SHOPPING
- 全程无自费项目 NO OPTIONAL
- 全程准4+准5星酒店LOCAL4+5STARS HOTEL

行程特色



- 游览泉城之称 济南 "Spring" symbol of Jinan.
- 游览中国五岳之首-泰山 ~ "Five Sacred Mountains"
- 游览杨家埠木板年画的历史文化~YangJiaBu Folk Arts
- 游览儒家思想, 至圣先师孔子家乡-曲阜
 - Confucius HomeTown -Qufu



0321455177



www.chinaexpress.com.my



8天7晚



好客山东之旅



(晚餐)

吉隆坡 十中转 青岛 第一天

齐集于吉隆坡第一航站楼国际机场,乘搭国际航班经中转飞往青岛。晚餐后,入住酒店休息。

酒店: 准5* 青岛凯莱酒店或同级

青岛 威海 烟台 第二天

(早/午/晚餐)

【幸福门】被誉为"威海之门",成为威海的标志,代表着威海现代化的城市形象。【威海公园】公园和建筑进行整体环境设计, 形成了建筑、绿化、雕塑、护岸、大海相互依存、有机融合的区域性景观,构成了优美的生态海滨城市画卷.【环翠楼】因其在群山 環抱、翠綠環繞中,兼滄海山川之勝,水光山色之美,而以"環翠"冠之。[韩国服装城]有韩国大量的韩国电器,饰品,服装,食 品等,是一个淘韩国服装的好地方

酒店:准5* 贝斯特大酒店或同级

烟台 蓬莱 潍坊 第三天

(早/午/晚餐)

【烟台山】具有秀美壮观的海滨自然风光,不同历史时期、不同性质的文物荟萃地。【八仙渡海景区】是一个三面环海的葫芦岛,有 一座八仙桥通向景区,将人间与仙境紧紧的连在一起。[烟台张裕卡斯特酒庄]是集葡萄酒酿造、旅游观光、休闲娱乐多功能于一体 的现代化酒庄

酒店: 准5*潍坊智选假日酒店或同级

潍坊 淄博 泰安 第四天

(早/午/晚餐)

【杨家埠民间艺术大观园】民俗村内有年画展示馆让您开始了解杨家埠木板年画的发展历史与分类特色,杨家埠年画的起源始自明 代,具有浓郁的乡土气息、色彩对比鲜明强烈及艺术手法夸张等三个主要特色。【周村古城】保存完好的明清古建筑,素有"旱码 头""金周村""丝绸之乡""天下第一村"的美誉。

酒店: 准5* 泰安宝龙艺珺酒店或同级

第五天

(早/午/晚餐)

【泰山风景区】(乘缆车上山观光)泰山是中国五岳之首,1987年被列入世界自然文化遗产名录,是中国唯一受过皇帝封禅的名山。 无论是帝王将相,还是名人宗师,都对泰山仰慕备至。延路之风景名胜计有南天门、天街、玉皇顶等。【岱庙】它是泰山较大、较 完整的古建筑群,为道教神府,是历代帝王举行封禅大典和祭祀泰山神的地方

酒店:准5*泰安宝龙艺珺酒店或同级

泰安 曲阜 净面 济南 章 章丘 第六天

(早/午/晚餐)

【孔庙】又称"闕里至圣庙",始建於鲁哀公十七年(西元前478年),历代增修扩建,经两千四百余年而祭祀不绝,是中国渊源 最古、历史最长的一组建筑物,也是海内外数千座孔庙的先河与范本。【大明湖】大明湖是济南三大名胜之一,曾命名『莲子湖』, 『西湖』,金代始称大明湖。明代重修城墙,大明湖遂成今日形貌。【泉城广场】恰处山、泉、湖、河、城怀抱之中,广场中的大 型雕塑「泉标」对泉城进行了抽象的诠释。【章丘明水古城】明水古城,始建于唐朝,贞观年间设西泉镇。到宋元时期,成为章丘 四大名镇之一,距今已有1000余年的历史。

酒店: 准4*古城酒店 或同级

章丘 青岛

(早/午/晚餐)

【信号山]是市区较高的一座山,其山顶处3幢红色蘑菇楼宛如3支熊熊燃烧的火炬.[车游八大关]在此处有德式、俄式、英式、美 式、法式、意大利式等风格迥异,或古朴、或典雅、或清新活泼的各式建筑,使得这里是在上海外滩之外,一个有名的「万国建筑博 览会」。[青岛啤酒博物馆]参观青岛啤酒的生产线和历史发展,还可以品尝到刚生产出来的青岛啤酒。[德国总统府]作为"德国建筑 艺术在中国"的最高代表,其装饰之豪华、造型之典雅.[青岛电视观光塔]是青岛最高的旅游景点,能让游客饱览青岛的全貌和青岛 外的蔚蓝大海.[台东步行街夜游]精心绘制了色彩斑斓、造型生动的大型壁画,形成了独特的彩色画廊,是大型的手工彩绘一条街。

酒店: 准5*青岛即墨希尔顿逸林酒店 或同级

青岛 中转 吉隆坡

【青岛胶州湾跨海大桥】是青岛市规划的胶州湾东西两岸跨海通道"一路、一桥、一隧"中的"一桥"。【车游栈桥】又名李鸿章 桥,是青岛市的象征,【五四广场青岛】有大型草坪、音乐喷泉,以及标志性雕塑"五月的风",以螺旋上升的风的造型和火红的色 彩。【青岛奥帆中心】用于国际或中国国内赛事的帆船比赛场地,曾是2008年第29届奥运会和13届残奥会帆船比赛的场地。【1907 光影俱乐部] 原是水兵俱乐部旧址,属德国新文艺复兴式风格,这里是青岛第一个文化综合体,这里是最早的商业电影院,自1907 年开始放映电影。送往青岛流亭国际机场搭机经中转班机返回温暖的家.

景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 *倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 *旅游旺季期间,住宿酒店可能安排在其他城市







KUALA LUMPUR





QINGDAO

Assemble at KLIA for your flight to Qingdao via transit .

Hotel: Local 5* Qingdao Gloria Grand Hotel or sml

QINGDAO Day 2



WEIHAI



(B/L/D)

[The Gate of Happiness] known as the "Gate of Weihai", has become the symbol of Weihai and represents the modern city image of Weihai. [Weihai Park] parks and buildings for overall environmental design, forming a regional landscape in which architecture, greening, sculpture, revetment, and the sea are interdependent and organically integrated, forming a beautiful picture of an ecological coastal city. [Huancui Building] Because Huancui is surrounded by mountains and emerald green, it is also named "Huancui" because of the beauty of the sea, mountains and rivers, and the beauty of the water and mountains. [Korea Clothing City] A lot of South Korean electrical appliances, accessories, clothing, food, etc. here. It is a good place to buy Korean clothes.

Hotel: Local 5* Best Western Yantai Hotel or sml

YANTAI Day 3





(B/L/D)

[Yantai Mountain] Yantai Mountain concentrates over 600 years' history and is the cradle and symbol of the city.

[Eight Immortals Scenic area] is a Huludao surrounded by the sea, there is a Eight Immortals Bridge leading to the scenic area, the world and the Wonderland tightly together. [Changyu Castel Winery] It is a modern winery integrating wine brewing, tourism, leisure and entertainment.

Hotel: Local 5* Holiday Inn Express Hotel or sml

WEIFANG

(B/L/D)

[YangJiaBu Folk Arts] Installage, visitors will know no process a kite and traditional New Year Woodcut Picture (Nian Hua). [Zhoucun Ancient Commercial City] well-preserved ancient Ming and Qing buildings It is known as "Dry Pier", "Jinzhou Village" and "Silk Road Township" and "the first village in the world".

Hotel: Local 5* Taian Baolong Yijun Hotel or sml

TAI'AN Day 5



(B/L/D)

[Mt. Taishan] (2 way cable car) Taishan is often regarded the foremost of the "Five Sacred Mountains" and is a mountain of historical and cultural significance. Taishan has been listed as UNESCO World Heritage Site since 1987, then visit to [South Gate & Heaven Street]. [Dai Temple] It is the largest and most complete ancient building complex in Mount Tai. It is a Taoist shrine, and it is the place where emperors of all dynasties held the ceremony of enshrining Zen and offering sacrifices to the gods of Mount Tai.

Hotel: Local 5* Taian Baolong Yijun Hotel or sml







ZHANGQIU

(B/L/D)

[Confucius Temple] Confucius temple is a temple devoted to the memory of Confucius and the sages and philosophers of Confucianism. This temple is a group of grand buildings [Daming Lake] the largest lake and one of the "Three Greatest Attractions" in the city of Jinan.built in oriental style and one of the three largest ancient architectural complexes in China. [Quancheng Square] It was built by the municipal government beside the city moat in the early 21st century; at the center is the statue "Spring" which has become a symbol of Jinan. [Mingshui Ancient Town], founded during the Tang Dynasty, established as Xiquan Town in the Zhenguan era. By the Song and Yuan dynasties, it had become one of the four renowned towns in Zhangqiu. With a history spanning over 1000 years.

Hotel: Local 4* Ancient City Hotel or sml

ZHANGQIU

QINGDAO

(B/L/D)

(Signal Hill) is the talles in the urban area. The three red mushroom buildings on the top of the mountain are like three burning torches. [Coach view Badaguan] It is made up of eight streets named after the eight great military forts of the ancient times. Along the streets are many classic European houses built when Qingdao was a German protectorate. [Tsingtao Beer Museum] a multi-media tourist attraction comprising beer tasting, brewing archive and state of the art display area. [German Governor's Palace] As the highest representative of "German architectural art in China", its luxurious decoration and elegant shape. [Qingdao Tv Tower] highest tourist attraction of Qingdao which visitors a spectacular point to view the whole city and beautiful blue sea of Qingdao. [Taitung Pedestrian Street] large-scale murals with colorful and vivid shapes are carefully drawn, forming a unique color gallery. This is a large hand-painted street Ting.

Hotel: Local 5* Qingdao Jimo Double Tree Hilton Hotel or sml

Day 8 QINGDAO

KUALA LUMPUR

[Jiaozhou Bay Bridge] is the starting point of the G22 Qinglan Expressway in the national expressway network. "One Bridge"in "One Bridge, One Tunnel. [Coach view ZhanQiao Pier] This 440 meter strip that stretches into the sea was the first wharf in Qingdao. This pier is viewed in the eyes of many as the official symbol of Qingdao. [Wusi Square] a large public square in Qingdao's central business district. Named after the nationwide protest May Fourth Movement that started in Qingdao, the square is best recognized by the large "May Wind" (Wuyue Feng) sculpture near the seaside.

[Qingdao Olympic Sailing Centre] It was constructed for Summer Olympics of year 2008 and the 13th Paralympic Games. This center has been witness of a number of successful both, national and international sports events. [Qingdao 1907 Light Shadow Club] It was originally the former site of the Sailor Club. It belongs to the German Neo-Renaissance style. It is the first cultural complex in Qingdao. This is the oldest commercial movie theater, showing movies since 1907.

Transfer to Qingdao LiuTing International Airport for your flight back to home via transit.

Updated on: 01/01/2024

^{**}Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other cities**



行程风味 Special Flavor

青岛风味 QINGDAO FLAVOR 胶东风味 JIANDONG FLAVOR 蓬莱风味 PENGLAI FLAVOR 周村风味 Zhoucun FLAVOR Kong Fu Cuisine YuJIA Cuisine





Departure Date:



Tour Fare:



F/Details:

ADDITIONAL INFO

- 1.Passport & Visas Please ensure passport is valid for at least 6months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired
- 2. Travel Insurance- Its recommended that you purchase a travel insurance before departure
- 1. 护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少6个以上及所有所需提前申请的签证和准证
- 2.旅游保险-建议出发前购买旅游保险

Term & Condition

- 1.Tours are conducted in manderine.
- 2. Hotel accommodation on twin share or triple share basis. Single room occupancy is at additional cost.
- 3. Please note that triple room third bed shall be a roll-away bed.
- 4. Tour fare quoted is for Malaysian, foreigners surcharge applied.
- 5.In coach shopping- for your convenient, a variety of local snacks and products offered for sale on board the coach, if you need, please place your order with tour guide.
- 6. For other terms and conditions please refer to overall copy of tour booking conditions.
- 1. 导游将以中文讲解为主,如要求其他语言讲解,需征收额外费用。
- 2. 住宿安排2人一房或三人一房,单人间将收取额外费用。
- 3. 三人间-第三张床将是折叠式床。
- 4. 团费仅适用于马来西亚公民,外国人将征收额外费用。
- 5. 车上购物-将售卖当地产品,如有需要可以跟导游购买。
- 6. 有关其他报团细节,请参考完整报团细节。